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Protokół Nr 26/2018 

z posiedzenia Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Rzepinie 

w dniu 25 stycznia 2018r. o godz. 14:00 

 

Obecni radni:             Nieobecna radna: 

1. Krystyna Kramarzewska   1. Agnieszka Wodara 

2. Cezary Nowaczewski  

3. Grzegorz Oczyński 

4. Lena Szulczewska 

5. Tomasz Przybył 

6. Andrzej Zator 

7. Stanisław Zieliński 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej Pani Krystyna Kramarzewska otworzyła 

posiedzenie komisji, przedstawiając jednocześnie proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Rozwój Gminy Rzepin- informacja o planach inwestycyjnych i promocji naszego    

    regionu. 

2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która odbędzie   

    się w dniu 26.01.2018r. 

3. Sprawozdanie z działalności komisji w 2017r. 

4. Sprawy różne.  

 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że do porządku posiedzenia 

należy wprowadzić dwa projekty uchwał: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej oraz projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słubickiemu. 

 

Pkt 1. Rozwój Gminy Rzepin- informacja o planach inwestycyjnych i promocji naszego    

            regionu       

 Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że pkt 1 proponowanego 

porządku posiedzenia zostanie omówiony na sesji Rady Miejskiej, która odbędzie się w dniu 

26.01.2018r. 
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Pkt 2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej,  

     która odbędzie się w dniu 26.01.2018r. 

 

 Projekt chwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubuskiemu. 

 Projekt uchwały dotyczy zapisania w budżecie Gminy Rzepin kwoty 130.500,00 zł. na 

udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej Województwu Lubuskiemu. Projekt 

uchwały dotyczy procesu inwestycyjnego, którym jest budowa chodnika w miejscowości 

Kowalów, poinformowała Pani Elżbieta Pych Kierownik Referatu Ochrony Środowiska 

Gospodarki Komunalnej i Drogownictwa. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych i innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Rzepin oraz trybu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji. 

 Projekt uchwały omówił Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół Pan 

Stefan Krawczyk. 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych 

publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest  Gmina 

Rzepin, określenia  liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzania, jak również projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych i publicznych innych form wychowania 

przedszkolnego, dla których Gmina Rzepin jest organem prowadzącym, ustalenia liczby 

punktów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

 Projekty uchwał omówił Dyrektor Stefan Krawczyk informując, iż zapisy ww. 

projektów są dosłownym przeniesieniem z uchwał z 2016 r., i konieczne jest podjęcie uchwał 
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w związku ze zmianą podstawy prawnej, poprzednie przepisy zostały uchylone na mocy ustawy 

prawo oświatowe oraz ustawy o finansowaniu zadań oświatowych. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

  

 W związku ze zmianami w ustawie o prawie oświatowym które mówią między innymi 

o tym, że dyrekcja szkoły nie może prowadzić zajęć w ramach godzin dodatkowych tylko 

będzie pobierała dodatek funkcyjny, Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Rzepinie zwróciła się z 

prośbą do radnej Krystyny Kramarzewskiej  o przedstawienie tej sytuacji na posiedzeniu 

Komisji. 

 Radna Krystyna Kramarzewska poprosiła Dyrektora ZEAS w Rzepinie o  zajęcie 

stanowiska w sprawie zwiększenia dodatku motywacyjnego dla dyrekcji szkoły jak również 

zwiększenie dodatku za prowadzenie wychowawstwa. 

 Dyrektor ZEAS w Rzepinie Pan Stefan Krawczyk poinformował, że Rada Miejska w 

tej kwestii podjęła uchwałę w 2009 roku, w której to znajduje się cały katalog dodatków i 

wysokości stawek. Dyrektor dodał również, że dodatek za wychowawstwo klasy jest fatycznie 

zdezaktualizowany jeśli chodzi o jego wysokość. Natomiast jeśli chodzi o dodatki 

motywacyjne i dodatki funkcyjne, te są bardzo wysokie w stosunku do innych gmin. 

 Radny Tomasz Przybył poruszył temat związany z długością przerw międzylekcyjnych 

w Zespole Szkół w Rzepinie, które zdaniem radnego zdecydowanie są za krótkie. 

 Głos zabrał Dyrektor ZEAS w Rzepinie podzielając zdanie radnego Tomasza Przybyła 

i jednocześnie poinformował, że przepisy nie określają szczegółowo, że przerwa musi być 10 

minutowa, natomiast przyjmuje się, że przerwa 10 min. jest przerwą minimalną na regenerację 

sił. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej Pani Krystyna Kramarzewska dodała, że 

przeprowadzona była ankieta wśród młodzieży  i nauczycieli w większości której wypowiedzi 

były za utrzymaniem przerw 5 minutowych. 

 Zastępca Burmistrza Pan Krystian Pastuszak odniósł się do tematu dotyczącego przerw 

międzylekcyjnych informując, że temat ten był uzgadniany z radą rodziców, która przychylnie 

wypowiedziała się w tej kwestii. Zmiany były dokonane w tym celu aby uczniowie 

dojeżdżający do szkoły nie spóźniali się na lekcje oraz aby nie musieli czekać na transport 

powrotny do domu po 2 godziny. 

 Burmistrz Pastuszak dodał, że jeżeli przepisy mówią, że jest to niezgodne z prawem to 

trzeba będzie zmienić czas przerw międzylekcyjnych. 
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 Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu 

ograniczonego, nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

 Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Komar główny specjalista ds. projektów i 

realizacji inwestycji. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

 

 Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

 Pan Krzysztof Komar poinformował, że zawarcie umowy dzierżawy będzie stanowiło 

dla gminy dodatkowe źródło dochodów. Mając na uwadze, że nieruchomość miałaby być 

wydzierżawiona na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata, do zawarcia wskazanej umowy 

dzierżawy konieczne jest podjęcie przez Radę Miejską niniejszej uchwały. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

 

 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Władysława Reymonta drodze 

wewnętrznej w Rzepinie. 

 Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Komar. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

 

 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Czesława Miłosza drodze 

wewnętrznej w Rzepinie. 

 Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Komar. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 Pan Krzysztof komar poinformował, że nabycie nieruchomości gruntowej zbudowanej 

stanowiącej własność osób fizycznych położonej związane jest z planowaną Rewitalizacją 

Starego Rynku w Rzepinie wraz z terenami bezpośrednio przyległymi. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

 Zastępca Burmistrza Pan Krystian Pastuszak omówił projekt uchwały informując, że 

dokonuje się przesunięcia środków w kwocie 17.297,11 zł na udzielenie pomocy finansowej 

dla Powiatu Słubickiego oraz kwoty w wysokości 95.000,00 zł  z przeznaczeniem na remont 

budynku przy ulicy Dworcowej. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słubickiemu. 

 Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Krystian Pastuszak.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

 

Pkt 3. Sprawozdanie z działalności komisji w 2017r. 

  W roku 2017 Komisja Społeczna odbyła posiedzenia zgodnie z planem pracy realizując 

zagadnienia oraz opiniując bieżące uchwały, które podejmowano na Sesjach Rady Miejskiej w 

Rzepinie. Komisja rozpatrywała wnioski oraz omawiała sprawy bieżące. Ponadto członkowie 

komisji kontrolowali warunki mieszkaniowe osób ubiegających się o lokal mieszkalny. Plan 

pracy Komisji Społecznej został wykonany zgodnie z założeniem, przedstawiła 

Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej Pani Kramarzewska Krystyna. 

 

Pkt 4. Sprawy różne.  

 

W tym punkcie nie wniesiono żadnych sugestii, pytań ani uwag. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczyła: 

                    

Bernadetta Wąsowicz                   Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej 

         

         Krystyna Kramarzewska 


